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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 7. januar 2014 stillet 
følgende spørgsmål nr. 349 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 349:
’’Vil ministeren oplyse, hvor mange af medarbejderne i Region Hovedstadens 
nye vagtordning der udgøres af allerede ansatte, som er blevet pålagt at gøre
tjeneste i vagtordningen?”

Svar:
Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag 
fra Region Hovedstaden, som oplyser følgende:

”Som oplyst i svar på spørgsmål 348, er lægerne på Akuttelefonen 1813 ansat 
som timelønnede konsulenter med varierende antal timer, hvorfor ekstra ar-
bejde ikke kommer på tale. Derudover har der været et mindre antal vagter på 
akuttelefonen og til akutte hjemmebesøg dækket af læger ansat via vikarbu-
reau.

Som endvidere oplyst har en række af de fuldtidsansatte sygeplejersker på 
akuttelefonen i opstartsperioden påtaget sig frivilligt ekstra arbejde inden for 
rammerne af Aftale om frivilligt ekstraarbejde indgået med Dansk Sygepleje-
råd.”

Jeg kan henholde mig til Region Hovedstadens oplysninger.

Med venlig hilsen

Nick Hækkerup      /      Peter Ravn Riis
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